
P R O T O K Ó Ł    Nr XXII/16

 nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Nisku odbytej w dniu 24 maja 2016r 

w sali narad Urzędu Gminy i Miasta w Nisku

Nadzwyczajną XXII sesję Rady Miejskiej w Nisku  otworzył o godz 13.00 Wiceprzewodniczący –

T. Oleksak.

Przewodniczący przywitał przybyłych na posiedzenie radnych oraz:

- Burmistrza GiM Nisko – J. Ozimka

- Z-cę Burmistrza – T. Sułkowską

- Skarbnika Gminy – T. Dziewę

- Prezesa MZK – Z. Kuziorę

- Kierownika Ref. RG – S. Szymonik

sołtysów, Przewodniczących Zarządów Osiedli, przedstawicieli mieszkańców i media lokalne.

Na podstawie listy obecności (w załączeniu) stwierdził, że na 21 radnych obecnych jest 14 ( trzech

radnych, spóźnionych,  pojawiło się na sali w trakcie posiedzenia), jest więc kworum.

Przewodniczący  poinformował,  że  sesja  została  zwołana  w  trybie  nadzwyczajnym na  wniosek

Burmistrza  Gminy  i  Miasta.  W  dniu  18  maja  br  zwrócił  się  Burmistrz  z  wnioskiem  do

Przewodniczącego Rady o zwołanie sesji. Z powodu, że Przewodniczący W. Ślusarczyk przebywa

na  zwolnieniu  chorobowym,  wyznaczył  on  Wiceprzewodniczącego  T.Oleksaka  do  dokonania

wszelkich czynności związanych ze zwołaniem i odbyciem sesji nadzwyczajnej.

Następnie Przewodniczący T. Oleksak przedstawił porządek posiedzenia:

1. Otwarcie sesji.

2. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Niżańskiego.

3. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Województwa Podkarpackiego.

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016r.

5. Zamknięcie obrad sesji.

Do przedstawionego porządku nie wniesiono uwag.

Ad 2.

Burmistrz  poinformował,  że  pierwsze  dwie  uchwały  dotyczą  współpracy  z  Powiatem  

i  Województwem.  Pierwsza  dotyczy  uporządkowania  ul.  Rzeszowskiej  łącznie  ze  ścieżką

rowerowo-pieszą. Burmistrz poinformował, że Powiat podjął się wszystkich czynności, Gmina da

wsparcie finansowe i ta część miasta byłaby uporządkowana.

Druga  sprawa,  to  wstydliwy  od  lat  temat  ul.  Głowackiego  od  Parku  Miejskiego.  Marszałek
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Województwa  Podkarpackiego  pismem  z  dnia  6.05.2016r.  zwrócił  się  do  Burmistrza  Gminy  

i  Miasta  Nisko o dofinansowanie powyższej  inwestycji.  Burmistrz  podkreślił,  że  dla  wizerunku

miasta  to  bardzo ważne i  należy odnieść się  pozytywnie do tych  działań.  Dwie główne ulice  

w mieście byłyby  wykonane kompleksowo.

Nie zadano żadnych pytań odnośnie przedłożonego projektu uchwały.

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie podjęło:

U C H W A Ł Ę   Nr XXII/148/16

.  w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Ni a skiegoż ń  (za  nrł  1)

Ad 3.

Wobec braku pyta  do przedstawionego wcze niej przez Burmistrza projektu uchwa y w sprawień ś ł

pomocy  finansowej  dla  Województwa  Podkarpackiego  w  zwi zku  z  ul.  G owackiego,ą ł

Przewodnicz cy podda  go pod g osowanie.ą ł ł

Rada Miejska w g osowaniu jawnym, jednog o nie podj a:ł ł ś ęł

U C H W A Ł Ę   Nr XXII/149/16

.  w sprawie pomocy finansowej dla Województwa Podkarpackiego (za  nrł  2)

Ad 4.

Skarbnik wyja ni , e uchwalaj c bud et na 2016r niektóre zadania inwestycyjne, zw aszcza te zś ł ż ą ż ł

udzia em rodków unijnych by y przyjmowane w sposób yczeniowy. ł ś ł ż Nie by o wiadomo wówczasł

i nie do ko ca ju  wiadomo z jakimi wnioskami b dzie Gmina mog a wyst powa , jakie inwestycjeń ż ę ł ę ć

b d  mia y szans  dofinansowania. ę ą ł ę Na podstawie tego, co ju  wiadomo, nale y dokona  zmian wż ż ć

bud ecie.ż

Konieczność zmiany budżetu wynika z następujących przyczyn:

1. Likwidacja  zadania  „Przebudowa  dróg  gminnych  w  Racławicach  -  ul.  Kwiatowa,

Nadjeziorze i Akacjowa (z dofinansowanie PROW). Środki na przebudowę ul. Nadjeziorze

w  wysokości  128.152  zł  zostały  zabezpieczone  zmianą  uchwały  budżetowej  z  dnia

31.03.2016 r. Wniosek do PROW na ul. Kwiatową i Akacjową nie wpisał się w kryteria

konkursu, w związku z czym dochody z tyt. dotacji ulegają zmniejszeniu o kwotę 260.000 zł

i wydatki na to zadanie o kwotę 400.000 zł.

2. Nastąpiła zmiana finansowania zadań:

"Wykonanie kompleksu boisk wielofunkcyjnych o nawierzchni sztucznej przy Gimnazjum

Nr 1 w Nisku i Budowa siłowni terenowej, w związku z czym połączono te dwa zadania

w jedno przeznaczając na jego finansowanie kwotę 826.000 zł jednocześnie zmniejszono

wydatki o kwotę 650.000 zł i dochody  z dotacji o kwotę 150.000 zł.
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3. Nastąpiła zmiana finansowania zadań :

- Budowa placu zabaw na terenie Przedszkola Nr 1 w Nisku 85.000 zł § 6057 zmniejszenie

(zewnętrzne),§ 6050 zwiększenie 135.000 zł ( z własnych środków)  

- Budowa placu zabaw dla  Przedszkola przy PSP Nr 4 w Nisku – zmniejszenie  § 6057

85.000 zł (zewnętrzne), § 6050 zwiększenie (własne)112.000 zł  

Jednocześnie zmniejsza się dochody z tyt. dotacji o kwotę 170.000 zł.

4. Połączono zadania:

- Wykonanie boiska trawiastego z piłkochwytami na os. Malce w Nisku

-  Doposażenie  siłowni  na  os.  Malce  w  Nisku  przeznaczając  na  ten  cel  287.000  zł

jednocześnie zmniejszając wydatki o 130.000 zł 

5. W budżecie  przyjęto  dotacje  dla  Przedszkoli  w  kwocie  673.380  zł  w  rozdziale  80104.

W wyniku Zarządzenia Wojewody Podkarpackiego przyznano dotacje 706.920 zł  w tym

w rozdziałach:

80103 - 290.440 zł

80104 - 411.000 zł

801149 - 5.480 zł

Nadwyżkę dotacji 33.540 zł przeznaczono na wydatki w oświacie.

6. Zwiększono wydatki inwestycyjne na pomoc finansową:

- dla Województwa Podkarpackiego o kwotę 111.344 zł z przeznaczeniem na przebudowę

ul. Głowackiego 

-  dla  Powiatu  Niżańskiego  o  17.500  zł  na  dokumentacje  przebudowy ul.  Rzeszowskiej

w Nisku

7. Zwiększono wydatki o 35.000 zł na przygotowanie dokumentacji dla zadania "Odnawialne

źródła energii w budynkach użyteczności publicznej Gminy i Miasta w Nisku"

8. Zmniejszono  wydatki  o  kwotę  350.000  zł  na  wykonanie  projektu  budowlanego

ul. Modrzewiowej. Na zadanie to podjęto uchwałę o zobowiązaniach na rok 2017.

9. Dla zbilansowania budżetu zmniejszono wydatki na remonty dróg gminnych o 403.844 zł.

Środki te jeszcze nie są zaangażowane do wydatków budżetowych. Ewentualne potrzeby

będą zwiększane w kolejnych uchwałach w sprawie zmian w budżecie. Budżet po zmianach

bilansuje się w sposób następujący:

Dochody 

- zwiększenia       706.920

- zmniejszenia   1.253.380  

    - 546.460
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Wydatki

- zwiększenia      1.557.384

- zmniejszenia     2.103.844  

      - 546.460

Burmistrz  poinformowa ,  e  zadanie  „Odnawialne  ród a  energii”  jest  wprowadzane  niewielkł ż ź ł ą

kwot . Z obszaru ca ej Gminy z o onych zosta o ok 200 wniosków. To niezbyt du o.ą ł ł ż ł ż

Ulica Modrzewiowa jest ci le powi zana z obwodnic , czekamy na szczegó owe rozwi zania zś ś ą ą ł ą

Generalnej Dyrekcji,  musi by  dok adnie okre lone gdzie ulica ta b dzie si  czy  z obwodnic , ać ł ś ę ę łą ć ą

kwot  ę przyjmujemy, by wykaza , e wywi zujemy si  z umowy, która z Dyrekcja Dróg Krajowychć ż ą ę

zosta a podpisana.ł

Radna G. Karnat zapyta a o inwestycj  w Malcach: ł ę jakie b dzie boisko: trawiaste czy ze sztucznę ą

nawierzchni .ą

Pani Burmistrz wyja ni a, e w bud ecie planowane by o z nawierzchnia trawiast . Gmina Niskoś ł ż ż ł ą

z o y a do Ministerstwa Sportu, za po rednictwem Marsza ka, wniosek na jedno wspólne zadanieł ż ł ś ł

dla wielu obiektów. W zakresie tego zadania przewidywana jest:

1. Budowa boiska wielofunkcyjnego wraz z infrastruktur  lekkoatletyczn  i urz dzeniami si ownią ą ą ł

terenowej przy Gimnazjum Nr 1 w Nisku – 826.000 zł

2. Budowa boiska wielofunkcyjnego, si owni terenowej i placu zabaw na osiedlu Malce w Nisku –ł

287.000 zł

3. Rozbudowa placu zabaw przy Przedszkolu Nr 1 w Nisku – 135.000 zł

4. Budowa Placu zabaw dla potrzeb przedszkola na osiedlu Podwolina w Nisku-112.000 zł

cznie zadanie planowane jest na kwot  1 395 tys z .Łą ę ł

Pani Burmistrz poinformowa a, e prawdopodobnie Gmina otrzyma dofinansowanie na to zadanie,ł ż

ale  to  b dzie  pó niej.  Obecnie  zabezpiecza  si  rodki  w  bud ecie,  by  móc  og osi  przetarg  ię ź ę ś ż ł ć

realizowa  t  inwestycj .ć ę ę

             Radny B. Borowiec zapyta  o kwot  33 540 z  na ubezpieczenie spo eczne w szko achł ę ł ł ł

podstawowych: z czego to wynika, czy s  jakie  braki w bud ecie czy zwi kszenie etatów?ą ś ż ę

            Skarbnik wyja ni , e nie chodzi o nowe etaty. W o wiacie pieni dzy nigdy nie jest za du o.ś ł ż ś ę ż

Z rozliczenia  tej  dotacji  akurat  ta  kwota  zostawa a  i  musia a  pozosta  w tym dziale,  wi c  nał ł ć ę

zabezpieczenie sk adek ubezpieczenia zosta a zapisana, zw aszcza, e akurat tu zawsze jest pewneł ł ł ż

niedoszacowanie, bo mo na za grudzie  sk adk  p aci  w styczniu, z nowego bud etu.ż ń ł ę ł ć ż

Wi cej pyta  nie zadano.ę ń

Rada Miejska w g osowaniu jawnym, jednog o nie podj a:ł ł ś ęł
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U C H W A Ł Ę   Nr XXII/150/16

.  w sprawie zmiany uchwa y bud etowej na 2016rł ż  (za  nrł  3)

Ad 5.

Wiceprzewodnicz cy T.Oleksak zamkn  XXII sesj  Rady Miejskiej o godz. 13.25.ą ął ę

Na tym protokó  zako czono i podpisano.ł ń

Protoko owa a M. Kopeł ł ć

                                                                                  Wiceprzewodnicz cy Rady Miejskieją

                                                                                                 Tomasz Oleksak
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